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Protokół Nr 5/2015 
ze wspólnego  posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gminy 

 i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia                

i Spraw Społecznych Rady Gminy Ryjewo  z  dnia 21 kwietnia  2015 roku  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli ponadto: 

1. Pan Sławomir Słupczyński       - Wójt Gminy Ryjewo 

2. Pani Dorota Cipkowska          - Zastępca Wójta Gminy Ryjewo 

3. Pani Małgorzata Zdunek          - Skarbnik Gminy 

4. Pani Dorota Czerkies                - Kierownik Referatu Organizacyjnego  

5. Pan Adam Mączyński                 - Kierownik GOPS w Ryjewie   

 

Zebrani postanowili, iż posiedzenie poprowadzi Przewodnicząca Komisji ds. budżetu Radna 

Barbara Wolak, która powitała zebranych na posiedzeniu oraz przedstawiła tematykę obrad. 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

1. Sprawozdanie GOPS z działań z zakresu pomocy społecznej w 2014 roku.  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Sprawozdanie GOPS z działań z zakresu pomocy społecznej w 2014 roku.  

 

Pan Adam Mączyński: Informacja dotycząca przyznanych planów oraz wydatków 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ryjewie obejmuje okres od dnia 1 stycznia 2014 r. 

do dnia 31 grudnia 2014 r. Na zadania związane z wypłatą świadczeń rodzinnych na plan  

2.781.200,- zł wydano   2.750.034,- zł. W tym na: 

- zasiłki rodzinne       - 628.556,-  

- dodatek z tytułu urlopu wychowawczego   -   44.206,- 

- dodatek z tyt. samotnego wychowywania dzieci  -   55.804,- 

- dodatek z tytułu urodzenia dziecka    -   28.000,- 

- jednorazowa pomoc z tyt. urodzenia dziecka (becikowe) -   51.000,- 

- dodatek – kształcenie i rehabilitacja dzieci   -   18.740,- 

- dodatek – podjęcie nauki poza miejscem zamieszkania -   43.048,- 

- dodatek dla rodzin wielodzietnych    -   86.086,- 

- dodatek z tyt. rozpoczęcia roku szkolnego (wyprawka) -   39.114,- 

- zasiłki pielęgnacyjne      - 694.926,- 

- świadczenia pielęgnacyjne     - 226.907,- 

- zasiłek dla opiekunów     - 222.058,- 

- specjalny zasiłek opiekuńczy     -     5.859,- 

- ubezpieczenie społeczne od świadczeń pielęgnacyjnych -   39.755,- 

- ubezpieczenie społeczne od zasiłków opiekuńczych -     1.612,- 

- ubezpieczenie społeczne od zasiłków dla opiekunów  -   53.182,- 

- świadczenia z Funduszy Alimentacyjnego   - 424.154,- 
  

    

W ramach dokonanych wpłat przez dłużników alimentacyjnych przyjęto plan na 2014 rok w 

wysokości 13.000,- zł. Wydatkowano z budżetu własnego kwotę – 12.178,- zł. w tym: 
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- materiały i wyposażenie   -   1.000,- 

- usługi niematerialne (przesyłki pocztowe) -   5.427,- 

- egzekucje komornicze   -   1.503,- 

- szkolenia pracowników    -      678,- 

 

Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze przyznano dla 2 rodzin. Wydatkowano 

na ten cel kwotę – 8.280,- zł.  

 

W roku 2014 otrzymano środki finansowe w ramach rządowego programu wspierania osób 

pobierających świadczenia pielęgnacyjne w wysokości 60.849,- zł. Na dzień 31 grudnia 2014 

r. wydatkowano 60.829,- zł. W ramach Programu „Asystent rodziny” otrzymaliśmy dotację 

na sfinansowanie kosztów zatrudnienia asystenta rodziny. Przyznana kwota została 

wydatkowana w całości.  

 

Otrzymano dodatkowe środki na zasiłki okresowe w kwocie  23.000- zł.  Na zasiłki stałe  

wydatkowano kwotę  334.035,- zł. Powyższe środki przeznaczono na zasiłki stałe dla 92 

osób.  

  

Dotację na dożywianie dzieci w szkole w ramach Programu „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” wykonano w wysokości  77.360,- zł.   Na zadania w zakresie wspierania rodzin 

zastępczych na dzień 31.12.2014 r. wydatkowano 38.329,-. Na wspieranie rodziny 

wydatkowano kwotę  15.797,- zł w tym: 

 wynagrodzenie asystenta rodziny -   5.987,- 

 dodatkowe wynagrodzenie roczne -   2.130,- 

 składki społeczne   -   1.176,- 

 składki na fundusz pracy  -      499,- 

 materiały i wyposażenie  -      782,- 

 badania profilaktyczne  -      112,- 

 usługi telekomunikacyjne  -      483,- 

 podróże służbowe   -   4.378,- 

 szkolenia pracownika   -      250,- 

 

Zasiłki i pomoc w naturze. Wydatki w tym rozdziale przedstawiają się następująco: 

- Schronienie   51.503,- 

- Odzież, obuwie            49.320,-  

- leki, okulary      1.095,-   

- żywność                               72.080.- 

- opał                                    60.110,-   

- 90-cio latki                  9.125,-  

- zasiłki specjalne     8.480,- 

- środki czystości               3.600,-  

- kołdry, pościele    1.560,- 

- utrzymanie mieszkania    4.960,- 

- podręczniki     6.840,- 

- zasiłki okresowe    4.483,- 

- bilety                                          80,- 

- odpłatność za DPS           322.209,-  

  Suma   -      595.445,- zł. 
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Na dodatki mieszkaniowe wydatkowano kwotę 113.224,00 zł. W okresie od 1 stycznia 2014 

r. do 31 grudnia 2014 r. przyjęto 89 wnioski (4 decyzje odmowne). Usługi opiekuńcze 

przyznano dla 10 rodzin. Wydatkowano na ten cel kwotę -   32.709,- zł. Na zadania 

obowiązkowe gminy dożywianie dzieci wydatkowano 90.358,- zł. w tym 7.615.- zł. transport 

posiłków. Dożywianiem objęto 302 dzieci oraz 4 osoby dorosłe.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Panu Adam Mączyński za przedstawione informacje.               

 

Ad.2.  Rozpatrzenie projektów uchwał przygotowanych na sesję. 

 

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny pieniężnej na rzecz Gminy Ryjewo 

przedstawiła Pani Małgorzata Zdunek, która poinformowała, iż będące w likwidacji 

Zrzeszenie Plantatorów Owoców i Warzyw dla Przemysłu w Kwidzynie chce przekazać w 

darowiźnie kwotę 20 tyś. złotych z przeznaczeniem na cele statutowe Gminnego Zarządu 

Ochotniczych Straży Pożarnych. W związku z powyższym Rada zobowiązana jest do 

podjęcia w tej sprawie stosownej uchwały.   

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

  

- Projekt uchwały w sprawie  

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo                      

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015 przedstawiła 

Pani Małgorzata Zdunek, która poinformowała, iż zmiany dotyczą wprowadzenia do budżetu 

darowizny w kwocie 20 tyś. zł przekazanej przez Zrzeszenie Plantatorów Owoców i Warzyw. 

Zgodnie z intencją darczyńcy środki te przekazane zostaną na cele statutowe Gminnego 

Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych tj. 7.500,00 zł na selektywny system powiadamiania 

dla jednostki w Trzcianie oraz 12.000,00 zł na wymianę ostatnich już drzwi garażowych w 

jednostce w Ryjewie.   

 

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwał. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

 

Radna Barbara Wolak: Chciałam poruszyć sprawę dróg wojewódzkich.  Czy wiadomo już 

coś na temat odwodnienia ul. Grunwaldzkiej i  wycinki suchych drzew? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Zorganizowaliśmy spotkanie z przedstawicielami Zarządu Dróg 

Wojewódzkich.  Niestety Zarząd w budżecie ma zaplanowane środki jedynie na  remont kilku 

dużych dróg.  Udało nam się dojść do porozumienia w sprawie odwodnienia części drogi nr 

607. Wspólnymi siłami wybudujemy rów chłonny połączony ze studnią przy tej części drogi, 

która tego odwodnienia nie ma, a co powoduje zalewanie przyległych posesji. Jeżeli chodzi o 

wycinkę drzew to występowaliśmy kilkukrotnie do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Drzewa nie 

zostały wycięte, mimo posiadanego przez ZDW pozwolenia. Niestety okres ważności decyzji 

zezwalające na wycinkę minął i zmuszeni jesteśmy do ponownego rozpoczęcia całej 

procedury.   

 

Radna Barbara Wolak: Musimy zwrócić większą uwagę na stan dróg wojewódzkich i 

sukcesywnie zwracać się na piśmie nie tylko o ich remont, lecz również utrzymanie rowów, 

bo są w złym stanie.  
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Radny Stanisław Wojtaś: Prosiłbym o interwencję w sprawie uprzątnięcia pozostawionych 

po zorganizowanej przez Starostwo Powiatowe akcji sprzątania dróg powiatowych worków 

ze śmieciami. Drogi zostały uprzątnięte, niestety pozostawione worki są rozrywane przez psy.   

 

Pan Sławomir Słupczyński: Zgłosimy do Starostwa konieczność uprzątnięcia tych worków.  

 

Radny Aleksander Grochowski: Mieszkańcy wnioskują o naprawę i wyrównanie ul. Cichej. 

 

Radny Marek Górecki: Czy jest szansa na przywrócenie lampy oświetleniowej przy 

skrzyżowaniu ul. Nowej z ul. Przejazdową? 

  

 Pan Sławomir Słupczyński: Oczywiście, lampa ta zostanie przywrócona.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca podziękowała wszystkim za 

udział w spotkaniu i zamknęła posiedzenie.  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Barbara Wolak 

Bernadeta Łukaszewska 

 


